
Acta assemblea general de socis 

 

Comencem l'assemblea sent les 16h del 27 d'octubre de 2023. 

Assistents: 30 famílies sòcies  

La Verònica Farré dona la benvinguda a les famílies assistents i explica que les reunions de junta són 

obertes per a tots els socis/es i que aquest any es seguirà fent així, i es comunicarà a les famílies via 

WhatsApp. 

 

Ordre del dia:  

1. Canvi Junta AFA 

2. Estat de les comptes 

3. Projecte pati 

4. Celebracions de festa a l'escola 

5. Col·laboració AFA amb l'escola 

6. Organització de la festa de fi de curs 

7. Organització de les extraescolars i del casal jornada intensiva 

8. Pont entre escola i famílies 

9. Precs i preguntes  

 

1. Canvi de junta. 

Deixen el seu càrrec: 

Presidenta: Verònica Farré Cruz  

Tresorera: Maria Rosa Luque Pijuan  

Co-Tresorera: María Ángeles González Hens  

Secretària: Lídia Colón López  

 

Es presenten voluntaris per assumir el càrrec: 



Presidenta: Vanessa Doblas Cantero  

Tresorer: Martí Domenech Forcada  

Co-Tresorera: Cristina Martín Lluch  

Secretària: Anna Borràs Sanchis  

 

Es vota a mà alçada i tots els assistents estan d'acord amb el canvi de junta i no hi ha cap objecció. 

Es parla de les quotes de l'AFA i l'últim dia de pagament és el 31 d'octubre a partir d'aquí no es podran 

fer més pagaments.  

 

2. Estat de comptes. 

Actualment hi ha 455'81€ en efectiu i 1932'02€ a l'Openbank. 

També s'ha rebut una subvenció de l'ajuntament de 1.300€ destinada a pagar algunes de les despeses. 

Despeses: 

 Bosses del bibliobús: 70€ 

 Tastet d'extraescolars: 74'56€ 

 Cantata: 125'75€ 

 Carnaval: 282'78€ 

 Cafetera: 33'50€ 

 Donació Quim: 100€ 

 Monitoratge TENO: 102'56€ 

 Llibres Sant Jordi: 455€ 

 Coca: 144'35€ 

 Detall especialistes: 70€ 

 Festa i sopar de final de curs: 2.884€ 

 Bus piscina: 334'80€ 

 Manteniment banc: 60€ 

 

Ingressos: 

 Quotes soci + llibre: 1.890€ 

 



3. Projecte patis. 

Es comparteix el projecte i  les idees per fer del pati un espai més verd i sostenible. Ens reunirem un 

dissabte al matí totes les famílies voluntàries per fer tasques al pati.  

És proposa crear una comissió de patis i es reuniran el divendres 10 de novembre per organitzar les 

tasques i dibuixar el plànol del que es farà. 

També es proposa el dia 2 de desembre per fer la jornada del pati i es comentarà amb la direcció per 

què hi puguin participar. 

 

4. Celebracions de festa a l'escola. 

S'explica que no és just que els no-socis tinguin els mateixos beneficis que els socis o que paguin en 

l'últim moment per poder-se beneficiar. Es comenta que, si el que fa l'AFA és en horari escolar, no es pot 

excluir als alumnes per lo ser socis, però si es pot fer en certes ocasions i que s'ha de votar en assemblea 

per què sigui vàlid. Per tant, es proposa als socis assistents fer una votació per decidir si es vol excluir als 

no-socis del que faci l'AFA, si es vol fer preu soci i preu no-soci o si tothom té els mateixos drets. 

Els resultats de la votació a mà alçada són: 

- Exclusiu socis: 6 vots 

- Preu socis i preu no socis: 21 vots 

- Mateixos drets: 0 vots 

Es decideix que a partir d'aquest moment els monitoratges per les reunions que organitzant es faran 

amb un ticket, perquè els infants puguin accedir al servei. 

L'AFA podrà assumir per als socis el bus de la piscina i l'activitat del teatre en anglès. 

 

5. Col·laboració AFA amb l'escola. 

Es comenta el tema del Val escolar i que l'AFA no pot assumir aquesta gestió perquè comportaria molta 

feina per tal de justificar. Tampoc pot fer la gestió l'escola, ja que no pot rebre els vals. Es proposa, pel 

proper curs, parlar amb la papereria de l'Arboç per veure si voldria venir un dia a l'escola a fer la venda 

de llibres. 

 

6. Organització de la festa de fi de curs. 



Es proposa fer una comissió de festes. També es parla de fer una batucada per al carnaval i que les 

famílies i els infants toquin, i de fer una inversió en instruments perquè és quedin a l' escola. I de tornar 

a fer la rua. 

Per a la Marató es proposa parlar amb l'escola Contrapunt o un altre grup perquè vinguin. 

 

7. Organització de les extraescolars i del casal jornada intensiva. 

S'explica que aquest curs s'han proposat unes extraescolars i l'acollida i no hi ha hagut sufienciets nens 

perquè surtin. El proper any es passaran abans per què la gent es pugui organitzar. 

 

8. Pont entre escola i famílies. 

Es parla de que hi hagi algú de l’Ampa a la comissió de menjador.  

 

9. Precs i preguntes. 

 

Sense més temes a tractar es dóna per acabada la reunió a les 18.20h  


